

Good evening everyone, my name is Lucia Diaz and I am a member of Make The Road NY. I live in Corona, Queens, Assembly District 39. I have been a member of Make The Road for a long time and I am very pleased to see how my assembly member Catalina Cruz works very closely with my organization. It is certain that we have always needed more representation. I'm happy to finally see someone in the Assembly that identifies with me. A hard working woman and of immigrant background and someone who speaks my native language. We need to keep pushing to see more women in power and keep this representation that has not been easy to finally see in our community. The current Assembly map allows us to do that in Western Queens, where we now have six districts represented by six assembly members of color, with three of them being Latino. Your proposed map would undo that progress—by preventing us from electing three Latinos in the area—and it should be rejected. It also does not make sense to have one of the districts connected to Manhattan, which is a very different community and would reduce representation for Queens. I ask you to fix it and go back to the current Assembly map, which has allowed us to make progress for representation in our communities in Western Queens. I am advocating for the same 2022 districts 30, 34, 35, 36, 37, 39. Thank you.

Buenas noches a todos, mi nombre es Lucia Diaz y soy miembro y Líder de Make The Road NY. Vivo en Corona, Queens. Soy miembro de Make The Road desde hace muchos años y estoy muy contenta y feliz de ver cómo mi asambleísta Catalina Cruz trabaja muy de cerca con mi organización y con mi comunidad. Necesitamos más representación y estoy feliz de ver por fin a alguien en la Asamblea que se identifica conmigo. Una mujer trabajadora y de origen inmigrante y que habla mi idioma nativo. El mapa actual de la Asamblea nos permite hacer eso en el Oeste de Queens, donde ahora tenemos seis distritos representados por seis miembros de color de la Asamblea, tres de los cuales son Latinos. Su mapa propuesto desharía ese progreso, al impedirnos elegir a tres latinos en el área, y debería ser rechazado. Tampoco tiene sentido tener uno de los distritos conectado con Manhattan, que es una comunidad muy diferente y reduciría la representación de Queens. Le pido que lo arregle y regrese al mapa actual de la Asamblea, lo que nos ha permitido avanzar en la representación en nuestras comunidades en el oeste de Queens. Gracias.

